
Referat fra elveutvalgsmøte 09.01.2019. 

 

Til stede: 

Frode Flaa, Terje Meistad, Oddbjørn Flaa, Jens Kåre Holen og Roger Kveen Volden. 

Sakliste: 

1: Innkjøp av utstyr 2019. 

Sak 1:  

Elveutvalget er bedt om å lever inn «ønskeliste» til utstyrsutvalget med det som vi mener bør kjøpes 

inn av elvepadleutstyr til klubben i 2019. 

Utvalgsleder informerte om at han har mottatt signaler fra klubbens styreleder om at vi i år, med 

tanke på klubbens økonomi, kan «ta ordentlig i» med ønskene. Noe vi med glede gjør. 

Utvalgsleder la ut melding på facebook om møtet og vi fikk inn mange gode forslag til hva vi kan 

kjøpe inn i år. Alle forslag ble grundig diskutert, og en liste med prioritert rekkefølge ble laget. 

 

Høy prioritet: 

1 stk Pyrhana Machno Large. (erstatning for ødelagt stomper 90)                                    13999.- 

20 stk Flyteposer til klubbens elvekajakker. (Sikkerhet, letter tauing)                                5400.- 

2 stk Nye Årer. Werner powerhouse. Glassfiber. a 3200.-                                   `                 6400.- 

1 stk Jackson Antix medium.   (så vi slipper krangling om den ene vi har)                        12500.- 

1 stk Pyrhana Ripper medium.                                                                                                   13999.- 

Medium prioritet: 

1 stk Pyrhana Ripper large.                                                                                                        13999.- 

Pogiser/padlevotter for kalde dager.  3 par.  a 400.-                                                               1200.- 

Lav prioritet: 

1stk Perception Reflex. (brukt slalåmkajakk i plast for nybegynnere/barn/ungdom)      2000.- 

1stk Wavesport projekt 45. (brukt freestylekajakk for barn/ungdom)                               2500.- 

                                                                                                                                TOT:               71 997.- 

Med unntak av de brukte kajakkene, er de oppgitte prisene ordinærpriser. Vi regner med at vi får 

gode rabatter, men vi vet ikke hvor mye enda. Vi ønsker derfor å be om en «ramme» på 70 000.- som 

vi har litt spillerom innenfor.  

 


